

# APOCRYPHA

## SUSANNA KING JAMES BIBLE 1611

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)

### Susanna

#### Sejarah Susanna [dalam Daniel]

Ciri awal Daniel, kerana ia bukan dalam

dalam Bahasa Ibrani, sebagai penceritaan Bel dan naga.

{1:1} tiada dwelt lelaki di Babylon, dipanggil Joacim:

{1:2} dan beliau mengambil seorang isteri, namanya adalah Susanna, yang

anak Chelcias, seorang wanita yang sangat adil dan yang ditakuti

Tuhan.

{1:3} ibu bapanya juga yang soleh, dan diajar mereka

anak perempuan menurut Musa dalam undang-undang.

{1:4} kini Joacim adalah seorang lelaki yang besar dan kaya, dan telah secara adil

Taman menyertai kepada rumahnya: dan dia menggunakan orang-orang Yahudi;

kerana dia adalah lebih Mulia dari semua yang lain.

{1:5} pada tahun yang sama telah dilantik dua orang dahulu kala

Rakyat menjadi hakim, seperti diucapkan Tuhan, yang kekotoran berasal dari Babylon purba Hakim, yang seolah-olah untuk mentadbir rakyat.

{1:6} ini disimpan banyak di Joacim's house: dan semua yang telah

saman mana-mana undang-undang datang kepada mereka.

{1:7} kini apabila rakyat berlepas dari sini pada waktu tengahari, Susanna pergi ke Taman suaminya untuk berjalan.

{1:8} dan dua orang tua-tua melihat beliau berlaku dalam setiap hari, dan

berjalan kaki; supaya nafsu adalah radang ke arah beliau.

{1:9} dan mereka sesat fikiran mereka sendiri, dan bertukar dari mata mereka, bahawa mereka tidak mungkin melihat kepada syurga, atau ingat hanya penghakiman.

{1:10} dan walaupun kedua-duanya cedera dengan cintanya, Namun durst tidak ada seorang pun shew lagi kesedihan beliau.

{1:11} untuk mereka yang malu untuk mengaku mereka nafsu, yang

mereka dikehendaki untuk mempunyai kaitan dengan beliau.

{1:12} lagi mereka menonton dengan bersungguh-sungguh dari hari ke hari untuk melihat

Beliau.

{1:13} dan satu berkata kepada yang lain, biarlah kita pergi sekarang

rumah: kerana ia adalah waktu makan malam.

{1:14} supaya apabila mereka telah pergi, mereka berpisah satu dari belakang dan lain-lain, beralih lagi mereka datang ke tempat yang sama; dan selepas itu mereka telah meminta satu sama lain dalam

sebab, mereka mengakui nafsu: kemudiannya dilantik sebagai mereka yang

masa kedua-duanya bersama-sama, apabila mereka mungkin menemui beliau semata-mata.

{1:15} dan jatuh luar, kerana mereka menonton satu-satu masa yang sesuai, dia pergi

dalam seperti dahulu dengan dua pra sahaja, dan dia berkeinginan untuk

mencuci dirinya di Taman: kerana ia adalah panas.

{1:16} dan Jadilah badan Tiada Tiada kecuali dua orang tua-tua, yang telah bersembunyi diri mereka sendiri, dan menyaksikan beliau.

{1:17} kemudian dia berkata kepada dia pra, membawa saya minyak dan

basuh bola, dan menutup pintu Taman, yang saya boleh basuh

saya.

{1:18} dan mereka melakukan sebagaimana yang dia perintahkan mereka, dan ditutup dengan

Taman pintu, dan pergi keluar sendiri pada pintu mesyuarat di-Raja untuk

kutip perkara-perkara yang dia telah perintahkan kepada mereka: tetapi mereka melihat

bukan warga tua, kerana mereka telah bersembunyi.

{1:19} kini ketika pra yang masih pergi ke hadapan, kedua-dua orang tua-tua meningkat, dan berlari kepada dia, berkata,

{1:20} mata memandang, pintu Taman ditutup, tidak ada orang yang boleh

melihat kami, dan kami cinta dengan (wahai Muhammad); oleh itu memberi kebenaran kepada

kami, dan dusta dengan kami.

{1:21} jika engkau tidak mengampunkan, kami menjadi saksi terhadap kamu,

bahawa seorang lelaki muda dengan (wahai Muhammad): dan kerana itu engkau menyekatmu daripada

Usir pra engkau dari engkau.

{1:22} kemudian Susanna keluh, dan berkata, I am straitened pada

setiap sisi: kerana jika saya lakukan perkara ini, ia adalah kematian kepada saya: dan jika saya

Adakah ia tidak saya tidak dapat melarikan diri tangan anda.

{1:23} adalah lebih baik bagi saya untuk jatuh ke dalam tangan anda, dan tidak

melakukannya, daripada dosa di sisi Tuhan.

{1:24} dengan Susanna menangis dengan suara yang lantang: dan

dua orang tua-tua menangis terhadapnya.

{1:25} kemudian berlari satu, dan membuka pintu Taman.

{1:26} apabila pembantu rumah mendengar menangis di

Taman, mereka bergegas masuk di pintu mesyuarat di-Raja, untuk melihat apa yang

dilakukan kepada beliau.

{1:27} tetapi apabila elders telah mengisytiharkan mereka perkara, yang

hamba telah amat malu: untuk ada tidak apa-apa yang

laporan dibuat Susanna.

{1:28} dan ia datang keesokan harinya, apabila orang-orang berkumpul untuk suaminya Joacim, datang dua orang tua-tua juga penuh dengan imaginasi nakal terhadap Susanna untuk meletakkan

Dia mati;

{1:29} dan berkata sebelum orang itu, menghantar untuk Susanna, yang

Puteri Chelcias, isteri Joacim's. Dan supaya mereka dihantar.

{1:30} jadi dia datang dengan bapa dan ibu, dia

Kanak-Kanak, dan semua kaum kerabat beliau.

{1:31} kini Susanna adalah seorang wanita yang sangat halus, dan

beautiful tiba-tiba.

{1:32} dan ini jahat lelaki diperintahkan untuk mendedahkan beliau

menghadapi, (kerana dia telah dibincangkan) bahawa mereka mungkin perlu diisi dengan dia

Salun Kecantikan.

{1:33} oleh kerana itu rakannya dan semua yang melihat dia menangis.

{1:34} maka dua orang tua-tua yang berdiri di dalam tengah daripada di

orang, dan meletakkan tangan mereka di atas kepalanya.

{1:35} dan dia menangis looked up ke arah Syurga: untuk hatinya dipercayai kepada Tuhan.

{1:36} dan warga-warga tua berkata, seperti yang kita berjalan di Taman

semata-mata, wanita ini datang dengan dua pra, dan ditutup dengan

Taman pintu, dan dihantar ke pra.

{1:37} kemudian datang seorang lelaki yang muda, yang ada ialah bersembunyi, kepada

dia, dan meletakkan dengannya.

### **Susanna Page 644**

{1:38} kemudian kami yang berdiri di sudut Taman, melihat kekotoran ini, berlari kepada mereka.

{1:39} dan apabila kita melihat mereka bersama-sama, orang kita

tidak dapat memegang: kerana ia lebih kuat daripada kami, dan dibuka kepada

pintu, dan leaped.

{1:40} tetapi mengambil wanita ini, kami bertanya yang ini orang muda itu, tetapi dia tidak akan memberitahu kami: perkara-perkara ini Jangan

kami menjadi saksi.

{1:41} maka perhimpunan yang dipercayai mereka sebagai orang-orang yang

orang-orang tua dan Hakim-Hakim rakyat: supaya mereka mengutuk dia sampai mati.

{1:42} kemudian Susanna menangis dengan dengan suara yang lantang, dan

berkata, Wahai Tuhan yang kekal, yang knowest rahsia, dan knowest semua perkara sebelum mereka boleh:

{1:43} engkau knowest bahawa mereka telah membuahkkan saksi palsu

terhadap saya, dan, tiba-tiba, aku mesti mati; sedangkan saya tidak pernah melakukan

perkara-perkara seperti orang-orang yang telah mencipta berniat jahat terhadap

saya.

{1:44} dan Tuhan mendengar suara beliau.

{1:45} oleh kerana itu apabila dia telah membawa kepada boleh dikemukakan kepada kematian, di

Tuhan dibesarkan sehingga Roh Kudus yang beliau muda namanya

Daniel adalah:

{1:46} yang menangis dengan suara yang lantang, saya amat jelas dari yang

darah wanita ini.



{1:47} maka semua orang berpaling mereka ke arah dia, dan berkata, Apakah maksud kata-kata yang engkau engkau bercakap?

{1:48} sehingga ia berdiri di tengah-tengah mereka berkata, Adakah kamu

itu bodoh, ye anak-anak Israel, yang tanpa peperiksaan atau pengetahuan yang benar ye telah mengutuk anak kepada Israel?

{1:49} kembali sekali lagi ke tempat penghakiman: bagi mereka telah membuahkkan saksi palsu terhadap beliau.

{1:50} wherefore semua orang berpaling lagi dengan tergesa-gesa, dan

orang-orang tua yang berkata kepada-Nya, datang, duduk di antara kita, dan

Shew ia kita, melihat Tuhan telah diberikan engkau penghormatan yang tua.

{1:51} kemudian kata Daniel kepada mereka, ini yang meletakkan dua diketepikan

satu jauh dari lain, dan saya akan memeriksa mereka.

{1:52} apabila mereka telah meletakkan satu terbelah dari lain,

Beliau dikenali sebagai salah seorang daripada mereka, dan berkata kepada-Nya, Wahai engkau seni itu

lama waxen dalam pencerobohan, sekarang engkau dosa-dosa yang engkau engkau

komited afovertime datang kepada cahaya.

{1:53} engkau engkau dilafazkan palsu Kiamat dan engkau mengutuk mereka yang tidak bersalah dan Engkau biarkan pergi bersalah percuma;

Walaupun Jesus Tuhan, yang tidak bersalah dan soleh shalt engkau

tidak bunuhlah.

{1:54} sekarang kemudian, jika engkau engkau melihat dia, beritahu saya, di bawah

pokok apa engkau sawest mereka companying bersama-sama? Yang

menjawab, di bawah pokok mastick.

{1:55} dan Daniel berkata, dengan baik; engkau engkau berbohong terhadap

Ketua Mu sendiri; untuk sekarang malaikat Tuhan telah menerima hukuman Allah untuk memotong (wahai Muhammad) dua.

{1:56} sehingga dia ketepikan dia, dan diperintahkan untuk membawa kepada

lain, dan berkata kepada-Nya, Wahai engkau benih Chanaan,  
dan tidak

Juda, Salun Kecantikan telah ditipu (wahai Muhammad), dan  
nafsu telah sesat

hati Mu.

{1:57} maka kamu diuruskan dengan anak perempuan Israel,  
dan mereka kerana takut companied dengan anda: tetapi anak  
perempuan

Juda tidak akan kekal pada anda.

{1:58} sekarang oleh itu memberitahu saya, di bawah pokok  
apa menyekatmu daripada engkau

membawa mereka companying bersama-sama? Yang  
menjawab, di bawah satu

Holm pokok.

{1:59} kemudian berkata Daniel kepada-Nya, baik; engkau  
engkau juga

berbohong terhadap Ketua kesalahanmu: untuk malaikat Allah  
waiteth

dengan pedang untuk memotong engkau dua, bahawa dia  
boleh membinasakan kamu.

{1:60} dengan itu semua Dewan menangis dengan suara yang  
kuat

suara, dan memuji Allah yang saveth mereka yang percaya kepadanya.

{1:61} dan mereka timbul terhadap warga tua dua, untuk Daniel telah bersalah mereka saksi palsu oleh mulut mereka sendiri:

{1:62} dan menurut Musa dalam undang-undang yang mereka lakukan kepada

mereka semacam itu kerana mereka berniat jahat bercadang untuk lakukan untuk mereka

jiwan: dan mereka menempatkan mereka mati. Oleh itu mereka yang tidak bersalah

darah adalah disimpan pada hari yang sama.

{1:63} Chelcias itu dan isterinya memuji Tuhan

anak perempuan mereka Susanna, dengan Joacim suaminya, dan semua

bagi kaum kerabat, kerana ada ada kecurangan di dia.

{1:64} dari hari itu mengemukakan itu Daniel telah di great reputasi di sisi orang-orang

## **APOCRYPHA**

### **SUSANNA KING JAMES BIBLE 1611**